
PROTOKÓŁ Nr LII/22 
Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku 

z dnia 25 października 2022 r. 

która odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Czaplinku, przy ul. Rynek 6. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12°0 w obecności 10 radnych na ogólną liczbę 15. 

Nieobecni Radni: Krystyna Kryczka, Aleksandra Ławrukiewicz, Anna Minkiewicz, Szymon 
Pastuszek, Tomasz Marciniak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Na podstawie listy obecności radnych, prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak stwierdził quorum do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych 
uchwał. 

Pkt 1 porządku obrad: otwarcie Sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał uczestników obrad: Radnych Rady Miejskiej 
w Czaplinku, Burmistrza Czaplinka, Zastępcę Burmistrza Czaplinka Pana Janusza Bartczaka 
oraz wszystkie osoby, które oglądały transmisję obrad LII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany do porządku obrad oraz podjęcie uchwał, 
Radni będą głosowali za pomocą systemu do głosowania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad Radni otrzymali wraz 
z zawiadomieniem o sesji. Zapytał czy Pan Burmistrz, Państwo Radni mają uwagi odnośnie 
porządku obrad? 

Do obrad sesji dołączyła Radna Krystyna Kryczka. Na sali obecnych było 11 radnych. 

Burmistrz Czaplinka poprosił o wycofanie z porządku obrad w punkcie 8. - Podjęcie uchwał 
w sprawie: 

- projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez gminę Czaplinek (druk nr 510/22). 

Natomiast Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Krystyna Kryczka 
poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8. - Podjęcie uchwał w sprawie: 
- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A. G. na Sołtysa Sołectwa Siemczyno 
(druk nr 520/22). 

Do obrad sesji dołączył Radny Szymon Pastuszek. Na sali obecnych było 12 radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 minutową przerwę. 

PRZERWA 
12.10-12.15 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że przerwa była spowodowana tym, że Radna Anna 
Minkiewicz chciała dołączyć do obrad sesji zdalnie. Natomiast Sesja Rady Miejskiej została 
zwołana wyłącznie w trybie stacjonarnym. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, które zostało przeprowadzone za pomocą 
systemu do głosowania zgłoszoną przez Pana Burmistrza zmianę do porządku obrad. 

Radni projekt uchwały o numerze druku 510/22 wycofali z porządku obrad 12 głosami „za" 
w obecności 12 radnych uczestniczących w sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie, które zostało 
przeprowadzone za pomocą systemu do głosowania zgłoszoną przez Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji zmianę do porządku obrad. 

Radni projekt uchwały o numerze druku 520/22 wprowadzili do porządku obrad 10 głosami 
,,za" oraz 2 głosami „wstrzymującymi się" (Radni: Marcin Czerniawski, Sebastian Matułojć) 
w obecności 12 radnych uczestniczących w sesji. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z L oraz LI Sesji Rady Miejskiej w Czaplinku. 
3. Prezentacja multimedialna pod nazwą „Podsumowanie sezonu turystycznego 
Gminy Czaplinek w 2022 r.". 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok osób 
wymienionych w art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
6. Wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 
7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Gminy Czaplinek w stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim" w okresie 
programowania 2021-2027 (druk nr 509/22); 

b) wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 511/22); 
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c) zmiany uchwały Nr XV/134/15 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 26 listopada 
2015 r. w sprawie opłaty targowej (druk nr 512/22); 

d) nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego gminy nieruchomości 
stanowiących własność Skarbu Państwa (druk nr 513/22); 

e) nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Czaplinek (druk nr 514/22); 
f) wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Czaplinek (druk nr 515/22); 
g) zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2022 r. (druk nr 516/22); 
h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 2022-2031 (druk 

nr 517122); 
i) zmiany uchwały Nr XLIII/401/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 24 lutego 

2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek (druk nr 518122); 
j) zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Broczyno na lata 2022-2032" (druk 

nr 519/22); 
k) rozpatrzenia skargi Pani A. G. na Sołtysa Sołectwa Siemczyno (druk nr 520/22). 

9. Komunikaty. 
1 O. Zakończenie Sesji. 

Pan Burmistrz złożył gratulacje Pani Krystynie Wójtowicz za otrzymanie Złotej Odznaki 
Honorowej Gryfa Zachodniopomorskiego. Odznaka została przyznana przez Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego Pana Olgierda Geblewicza za działalność społeczną 
na rzecz środowiska seniorskiego. 

Pkt 2 porządku obrad: przyjęcie protokołów z L oraz LI Sesji Rady Miejskiej 

w Czaplinku. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły: Nr L/22 z Sesji Rady Miejskiej z dnia 
8.09.2022 r. oraz Nr LI/22 z Sesji Rady Miejskiej z dnia 28.09.2022 r. zostały przyjęte. 

Pkt 3 porządku obrad: prezentacja multimedialna pod nazwą „Podsumowanie sezonu 
turystycznego Gminy Czaplinek w 2022 roku". 

Radni zapoznali się z prezentacją multimedialną pod nazwą „Podsumowanie sezonu 
turystycznego w Gminie Czaplinek w 2022 roku", którą przedstawił i omówił Burmistrz 
Czaplinka Marcin Naruszewicz. Prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 

Głos zabrali: Radny Szymon Pastuszek, Radny Marcin Czerniawski, Burmistrz Czaplinka 
Marcin Naruszewicz, Zastępca Burmistrza Janusz Bartczak, Pani Dyrektor CzOK Aleksandra 
Łuczyńska, Radny Sebastian Matułojć, Radny Maciej Bernat, Radna Anna Kucharczyk, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Olejniczak. 
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Pkt 4 porządku obrad: sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie 
międzysesyjnym. 

Informacja z prac Burmistrza Czaplinka za okres od 31 sierpnia 2022 r. do 14 października 
2022 r. z działalności w okresie międzysesyjnym (stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Informacja o stanie bezrobocia (stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

Informacja dotycząca zadań wykonywanych przez Straż Miejską w Czaplinku (stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu). 

Głos zabrali: Radny Sebastian Matułojć, Pan Dariusz Sapiński, Prezes ZGK Pan Marian 
Rutowicz, Radna Ewa Sobczak, Zastępca Burmistrza Janusz Bartczak, Radny Michał 
Olejniczak. 

Pkt 5 porządku obrad: informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za 2021 
rok osób wymienionych w art. 24h ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

Analiza, która została przeprowadzona przez Wojewodę Zachodniopomorskiego stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 

Analiza dokonana przez Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 7 
do protokołu. 

Analiza przeprowadzona przez Burmistrza Czaplinka stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Czekamy jeszcze na analizy, które zostaną przeprowadzone przez Urzędy Skarbowe. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minutową przerwę. 

PRZERWA 
13.55 -14.10 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 

Pkt 6 porządku obrad: wolne wnioski, informacje i zapytania uczestników sesji. 

Radny Grzegorz Gabryś - zgłosił problematykę zapachu z kanalizacji na osiedlu Wiejska. 
Rady poinformował, że mieszkańcy tego osiedla zgłaszali mu, że tam nadal śmierdzi. ,,Czy jest 
jakaś forma kontroli zakładu Orskov Foods?". Radny poruszył też kwestię ruchu wahadłowego 
na ul. Leśników. 
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Radna Ewa Sobczak - odniosła się do wypowiedzi Radnego Grzegorza Gabrysia w sprawie 
ruchu wahadłowego na ul. Leśników. Poinformowała, że przy zjeździe z ul. Dąbrowskiego jest 
spad i woda zalewa piwnice w blokach. ,,Trzeba coś zrobić, żeby ludziom nie zalewało 
piwnic". Powiedziała, że powinien być zakaz zjazdu koło gimnazjum, ponieważ tam jest 
miejsce dla autobusów i ewentualnie osób parkujących, nauczycieli itd. 

Radny Wacław Mierzejewski - radny nadmienił, że odebrał w dniu sesji telefon 
od mieszkańca ul. Gdańskiej. ,,Niedawno ta ulica była robiona przy wsparciu środków 
zewnętrznych. Ładnie wygląda, a ponoć lada dzień mają wejść jacyś kablarze i będą ją 
rozkopywać. Rozmawiałem z Panem Dariuszem Sapińskim, który powiedział, że jeszcze nic 
nie wie na ten temat". 

Pan Adam Kośmider- złożył wniosek dotyczący ul. Toruńskiej. ,,To jest chyba jedyna ulica 
w mieście, która nie posiada tabliczek z nazwą ulicy. Te tabliczki kiedyś tam były, 
ale mieszkańcy budując płoty, ogrodzenia polikwidowali te tablice i dzisiaj jest z tym problem. 
W związku z powyższym wnioskuję, żeby te tablice po prostu tam w ulicy Toruńskiej 
uzupełnić". 

Pkt 7 porządku obrad: odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Radnemu Grzegorzowi Gabrysiowi - jeżeli chodzi o fetor z kanalizacji odpowiedź udzielił 
Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czaplinku Pan Marian Rutowicz. 

„Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, myśmy tę tematykę poruszali już kilkakrotnie 
i tutaj na sesji ten temat został wywołany. Te działania, które kilkakrotnie podejmowaliśmy 
na osiedlu Wiejska, pewien efekt przyniosły. Na tę chwilę zakończyliśmy te działania, które 
były przez mieszkańców sygnalizowane w zakresie uciążliwości zapachowych. Ten problem 
został zgłoszony do sanepidu i do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska. Tak jak 
wcześniej wspomniałem, przeprowadziliśmy tam działania związane z zadymieniem tych 
nieruchomości, co do których były sygnały, że tam te uciążliwości zapachowe są. Wykazaliśmy, 
że w wielu nieruchomościach instalacja wewnętrzna jest wykonana w sposób nieprawidłowy 
i te nieszczelności w tych domach zostały ujawnione. Przesłałem pełną dokumentację tym 
osobom, które wnioskowały, czy sygnalizowały te problemy, zarówno tą w formie pisemnej, 
jak i zdjęciową. Również taka dokumentacja została przesłana do sanepidu i do WIOŚ-u. 
Do dnia dzisiejszego, ani jeden, ani drugi organ nie sygnalizował, że te problemy, zostały 
po raz kolejny ujawnione. Tak samo ze strony mieszkańców nie mam tutaj żadnych sygnałów, 
by takie uciążliwości w dalszym ciągu trwały. Gdyby taka sytuacja miała miejsce to ja proszę, 
żeby wszyscy, których to dotyczy mieszkających na osiedlu Wiejska, indywidualnie zgłaszali 
takie problemy do spółki. Ja osobiście i pani kierownik tę problematykę podejmiemy po raz 
kolejny i będziemy próbowali tę sytuację łagodzić na tyle, na ile nasze możliwości techniczne 
i organizacyjne, jeśli chodzi o tą sieć pozwolą. W tej kwestii proszę o to, by każda osoba, której 
to dotyczy osobiście taki problem do nas sygnalizowała. Bo tak jak mówię, myśmy 
kompleksowo już ten temat podjęli i odpowiedzi osoby zainteresowane w tej kwestii uzyskały. 
Co do kontroli firmy Orskov Foods to są organa, które są zobowiązane do kontrolowania 
gospodarki wodno-ściekowej, jeśli chodzi o ten podmiot, który prowadzi działalność 
gospodarczą w miejscowości Kołomąt. Gospodarka osadowa, gospodarka wodno-ściekowa 
jest kontrolowana przez odpowiednie służby. My nie mamy jako spółka absolutnie żadnych 
mocy prawnych by takiej kontroli dokonywać. Tam jest osadnik, który powinien być regularnie 
opróżniany, ale to już spółka Orskov Foods jest odpowiedzialna, by regularnie tych czynności 
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dokonywać, by ścieki zagniłe nie trafiały do kolektora sanitarnego, który potem tłoczy ścieki 
przez osiedle Wiejska". 

Radnemu Wacławowi Mierzejewskiemu - odpowiedź w sprawie informacji, odnośnie ulicy 
Gdańskiej udzielił Pan Burmistrz. ,,My sprawdzimy w jaki sposób się to będzie odbywało, jak 
również to w jakim zakresie będzie przeprowadzanie tych robót i czy przypadkiem nie zostaną 
naruszone sprawy gwarancyjne tej nawierzchni, która została niedawno położona. Mówimy 
tutaj o kostce betonowej". 

Panu Adamowi Kośmidrowi - ,,odnośnie ulicy Toruńskiej Pan Burmistrz odpowiedział, 
że „sprawę tabliczek oczywiście wyjaśnimy, nie mieliśmy wcześniej wiedzy, dziękuję 
za zwrócenie uwagi na to". 

Obrady sesji opuścił Radny Władysław Wojtowicz. Na sali obecnych było 11 radnych. 

Pkt 8 porządku obrad: podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Radnych, czy wyrażają zgodę na nieodczytywanie 
całości uchwał, a jedynie tytułów uchwał. Radni wyrazili zgodę jednomyślnie. 

a) Uchwała w sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Gminy Czaplinek 
w stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim" 
w okresie programowania 2021-2027. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych uczestniczących w sesji, 11 głosami „za" podjęła 
uchwałę Nr LII/473/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie wyrażenia woli podtrzymania członkostwa Gminy Czaplinek w stowarzyszeniu 
Lokalna Grupa Działania „Partnerstwo Drawy z Liderem Wałeckim" w okresie 
programowania 2021-2027; uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

b) Uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Radny Marcin Czerniawski zgłosił wniosek, aby w § 1. ustęp 1. Określa się stawki podatku 
od nieruchomości obowiązujące na terenie Gminy Czaplinek: 

w punkcie 2) od 1 m2 powierzchni użytkowej budynków lub ich części związanych 
z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części 
zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej, za wyjątkiem wymienionych w pkt. 3 
kwotę 26,60 zł zmienić na 25,00 zł. 

Głos zabrali: Przewodniczący Rady Miejskiej, Zastępca Burmistrza Janusz Bartczak, Radny 
Maciej Bernat, Radny Szymon Pastuszek, Kierownik Referatu Podatków Pani Monika 
Wilczyńska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił I O minutową przerwę. 

PRZERWA 
15.05 -15.15 

Przewodniczący Rady Miejskiej po przerwie wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, które zostało przeprowadzone za pomocą 
systemu do głosowania wniosek zgłoszony przez Radnego Marcina Czerniawskiego. 

Radni wniosek zgłoszony przez Radnego Marcina Czerniawskiego przyjęli 9 glosami „za" 
(Radni: Krystyna Kryczka, Anna Kucharczyk, Ewa Sobczak, Marcin Czerniawski, Grzegorz 
Gabryś, Sebastian Matułojć, Wacław Mierzejewski, Michał Olejniczak, Szymon Pastuszek), 
przy 2 glosach „przeciwnych" (Radni: Zdzisław Łomaszewicz i Maciej Bernat) w obecności 
11 radnych uczestniczących w sesji. 

Rada Miejska w obecności 11 Radnych uczestniczących w sesji, 9 glosami „za", przy 1 
glosie „przeciwnym" (Radny Zdzisław Łomaszewicz) oraz 1 glosie „wstrzymującym się" 
(Radny Maciej Bernat) podjęła uchwalę Nr LII/474/22 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. w sprawie wysokości stawek podatku 
od nieruchomości; uchwała stanowi załącznik nr I O do protokołu. 

Do obrad sesji dołączył Radny Władysław Wojtowicz. Na sali obecnych było 12 radnych. 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/134/15 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
26 listopada 2015 r. w sprawie opłaty targowej. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 10 glosami „za", przy 1 
glosie „przeciwnym" (Radny Maciej Bernat) oraz 1 glosie „wstrzymującym się" (Radny 
Grzegorz Gabryś) podjęła uchwalę Nr LII/475/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
25 października 2022 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XV/134/15 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 26 listopada 2015 r. w sprawie opiaty targowej; uchwała stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 

d) Uchwała w sprawie nieodpłatnego prze1ęcia do zasobu mierna komunalnego gminy 
nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 glosami „za" podjęła 
uchwalę Nr LII/476/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie nieodpłatnego przejęcia do zasobu mienia komunalnego gminy nieruchomości 
stanowiących własność Skarbu Państwa; uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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e) Uchwała w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 głosami „za" podjęła 
uchwałę Nr Lil/477/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Czaplinek; uchwala 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

f) Uchwała w sprawie wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 głosami „za" podjęła 
uchwałę Nr Lil/478/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie wydzierżawienia na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Czaplinek; uchwala stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

g) Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2022 r. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 glosami „za" podjęła 
uchwałę Nr Lil/479/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Czaplinek na 2022 r.; uchwala stanowi załącznik nr 15 
do protokołu. 

h) Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 
2022-2031. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 glosami „za" podjęła 
uchwałę Nr LII/480/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czaplinek na lata 2022-2031; 
uchwala stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

i) Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/401/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 
24 lutego 2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 glosami „za" podjęła 
uchwalę Nr LII/481/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. 
w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/401/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 24 lutego 
2022 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Czaplinek; uchwala stanowi 
załącznik nr 17 do protokołu. 

j) Uchwała w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Broczyno na lata 
2022-2032". 

Głos zabrali: Radny Wacław Mierzejewski, Pan Dariusz Sapiński oraz Przewodniczący Rady. 
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Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 12 glosami „za" podjęła 
uchwalę Nr Lil/482/22 Rady Miejskiej w Czaplinku z dnia 25 października 
2022 r. w sprawie zatwierdzenia "Planu Odnowy Miejscowości Broczyno na lata 
2022-2032"; uchwala stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

k) Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A. G. na Sołtysa Sołectwa Siemczyna. 

Głos zabrali: Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Krystyna Kryczka, 
Radny Grzegorz Gabryś, Radny Wacław Mierzejewski oraz Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w obecności 12 Radnych uczestniczących w sesji, 5 glosami „za" (Radni: 
Krystyna Kryczka, Ewa Sobczak, Maciej Bernat, Sebastian Matułojć, Grzegorz Gabryś), 
przy 3 głosach „przeciwnych"(Radni: Marcin Czerniawski, Wacław Mierzejewski, Szymon 
Pastuszek) oraz 3 glosach „wstrzymujących się" (Radni: Anna Kucharczyk, Zdzisław 
Łomaszewicz, Władysław Wojtowicz) podjęła uchwalę Nr LII/483/22 Rady Miejskiej 
w Czaplinku z dnia 25 października 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A. G. 
na Sołtysa Sołectwa Siemczyno. Radny Michał Olejniczak wyłączył się z głosowania; 
uchwala stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Pkt 9 porządku obrad: komunikaty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył sprawozdanie z prac komisji, które odbyły się 
w okresie międzysesyjnym. 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Przewodnicząca Krystyna Kryczka 
Komisja odbyła się w dniu 07.10.2022 r., godz. 7.30 
Tematy posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie skargi. 

2. Sprawy bieżące. 

Komisja odbyła się również w dniu 11.10.2022 r., godz. 15.00 
Tematy posiedzenia: 

1. Rozpatrzenie skargi. 

2. Sprawy bieżące. 
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- Komisja Rozwoju Wsi i Rolnictwa - Przewodniczący Zdzisław Lomaszewicz 

Komisja odbyła się w dniu 20.10.2022 r., godz. 12.00 

Tematy posiedzenia: 
1. Sprawy związane z dzierżawami gruntów. 
2. Sprawy bieżące. 

- Komisja Organizacyjna, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek - Przewodniczący 
Pan Sebastian Matulojć 
Komisja odbyła się w dniu 20.10.2022 r. o godz. 16.00 z wykorzystaniem środków 
porozumiewania na odległość ( częściowy zdalny tryb obradowania). 
Tematy posiedzenia: 

1. Omówienie materiałów na LIi Sesję Rady Miejskiej w Czaplinku. 
2. Sprawy bieżące. 

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki - Przewodnicząca Pani Ewa Sobczak 

Komisja odbyła się w dniu 24.10.2022 r. o godz. 14.30 z wykorzystaniem środków 
porozumiewania na odległość ( częściowy zdalny tryb obradowania). 

Tematy posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez gminę Czaplinek (druk 
nr 510/22). 

2. Podsumowanie sezonu turystycznego, kulturalnego i sportowego w 2022 r. 

3. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że pozostałe komisje nie miały posiedzeń. 

Przewodniczący Rady złożył życzenia imieninowe Panu Burmistrzowi oraz Radnemu 
Marcinowi Czerniawskiemu. 

Złożył także życzenia z okazji urodzin Pani Dyrektor CzOKAleksandrze Łuczyńskiej. 

Pan Burmistrz Marcin Naruszewicz zaprosił wszystkich na uroczyste obchody Narodowego 
Święta Niepodległości, które odbędą się dnia 11 listopada w Czaplinku. 
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Pkt 10 porządku obrad: zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
Michał Olejniczak podziękował za udział i zamknął obrady LIi Sesji Rady Miejskiej 
w Czaplinku o godz. 1555 

Protokół sporządziła: 
jw(d~ 

Anna Burdziuk 
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